
ΕΡΩΤΗΣΗ
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Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων

ΘΕΜΑ: «Διαμαρτυρία επιχειρήσεων πώλησης φαγητού στο δρόμο (“Street Food”)»

Κύριε Υπουργέ,

Οι επιχειρήσεις που έχουν σαν αντικείμενο την πώληση φαγητού στο δρόμο σε διάφορες
πανηγύρεις  (“Street  Food  Festival”),  οι  οποίες  είναι  πολλές  και  απασχολούν  μεγάλο
αριθμό υπαλλήλων, αυτή την χρονιά, δεν λειτούργησαν καθόλου, για τους λόγους που
γνωρίζουμε  (κορωνοϊός),  με  αποτέλεσμα  να  έχουν  μηδενικά  εισοδήματα.  Έχει
δημιουργηθεί,  λοιπόν,  έντονη  δυσαρέσκεια  αλλά  και  απογοήτευση  στις  επιχειρήσεις
αυτές,  διότι,  από  παράλειψη  της  Κυβέρνησης,  έχουν  εξαιρεθεί  από  τις  σχετικές
οικονομικές ενισχύσεις.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  λάβετε άμεσα  μέριμνα  για  την  άνω  κατηγορία  επιχειρηματιών,
συμπεριλαμβάνοντάς τους στη λίστα δικαιούχων προς ενίσχυση λόγω κορωνοϊού, αφού,
πλήττονται  έντονα  σε  αυτήν  την  δύσκολη  περίοδο  και  καλούνται  να  επιβιώσουν  με
μηδενικά εισοδήματα;

Ο ερωτών Βουλευτής
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